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 Kırşehir Mesleki ve Tek-
nik Anadolu Lisesi (MTAL) öğ-
rencileri ve öğretmenleri tara-
fından TÜBİTAK 4006 Bilim 
Fuarı kapsamında geliştirilen ve 
“AHİBOT” adı verilen robot, ka-
muoyuna tanıtıldı.
  Teknolojiyle gelenekleri 
buluşturan proje, fuarda büyük 
ilgi gördü.
 TÜBİTAK 4006 sergisi 
çerçevesinde ilk kez ziyaretçile-
rin karşısına çıkan AHİBOT, fuar 

alanına gelen misafirleri gele-
neksel Ahi selamı ile karşılıyor. 
 Gelişmiş sensörleri ve 
sesli komut sistemleriyle donatı-
lan robot, ziyaretçilerin verdiği 
yönlendirmeleri algılayarak on-
lara okul içinde rehberlik ediyor. 
 AHİBOT, konukları git-
mek istedikleri bölümlere kadar 
götürerek eşlik ediyor ve ardın-
dan görev noktasına geri döne-
rek yeni ziyaretçileri karşılamak 
üzere beklemeye geçiyor.

AHİBOT tanıtıldı
AHİ SELAMI 

VEREN ROBOT

Kırşehir MTAL’den teknoloji ve gelenek buluşması: 

 Kırşehir Ahi Evran Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Mus-
tafa Kasım Karahocagil, üniver-
site bünyesinde yeni atamaları 

yapılan Tıp Fakültesi ve İlahiyat 
Fakültesi dekanlarını ziyaret ede-
rek, hayırlı olsun dileklerinde bu-
lundu.

 
Karahocagil

 yeni dekanları
ziyaret etti

Prof. Dr. Ali Güneş ve Prof. Dr. Mehmet 
Murat Karakaya görevlerine başladı

2'de

Kamanlılar Derneği'nden “A Parti” İl Başkanına ziyaret

Kamanlılardan güçlü hamle:
 Yeni projelerle sahaya iniyorlar!

 Kamanlılar Sosyal Yardımlaşma 
ve Dayanışma Derneği, Kırşehir’deki fa-
aliyet alanını genişletmeye hazırlanıyor.  
 Dernek Başkanı Cahit Aydındur-
muş, Yönetim Kurulu Üyesi Gazeteci Mu-
rat Sürmeli ve beraberindeki yönetim ku-
rulu üyeleri, Anahtar Parti (A Parti) Kırşe-
hir İl Başkanı Cemal Kaya’ya nezaket zi-
yaretinde bulundu. 2'de

 - Kırşehir Ticaret İl 
Müdürlüğü ve Kırşehir Ahi 
Evran Üniversitesi işbirliğin-

de, "Kooperatiflerde Güncel 
Yaklaşımlar" konulu paneli 
gerçekleştirildi. 

Kırşehir'de 
"Kooperatiflerde 

Güncel Yaklaşımlar"
 paneli düzenlendi

Kırşehir, Türkiye
 Şampiyonasına 
     Ev Sahiplği 
     Yapıyor Haberi 

8'de

Mezunlar 
tecrübelerini

 paylaştı, gençlere
 ilham oldular

Haberi 6'da

 Yükseköğ-
retim Kurulu (YÖK) 
ile Türkiye Odalar 
ve Borsalar Birliği 
(TOBB) arasında im-
zalanan “Üniversite-
Sanayi İş Birliği Pro-
tokolü” kapsamın-
da, Kırşehir Ahi Ev-
ran Üniversitesi 
önemli bir toplantı-
ya ev sahipliği 
yaptı. 

Kırşehir’de YÖK-TOBB protokolü
 kapsamında iş birliği toplantısı yapıldı

Ahi Evran Üniversitesi’nde Üniversite-Sanayi
 İş Birliği Toplantısı gerçekleştirildi
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Kırşehir MTAL’den teknoloji ve 
gelenek buluşması: AHİBOT tanıtıldı
1'den Devam
Okul Müdürü Hakan Vahapoğlu, projenin 
çıkış noktasına ilişkin yaptığı açıklamada, 
hem geleneksel Ahi kültürünü yaşatmak 
hem de öğrencilerin teknolojik gelişmeleri 
yakından takip etmelerini sağlamak ama-
cıyla böyle bir çalışmaya imza attıklarını 
söyledi. 
 Vahapoğlu, “Robotumuzu yaparken 
teknolojiyi geleneklerimize bağladık. Adını 
da AHİBOT koyduk. 
 Çocuklarımızın hem Ahi ahlakıyla 
yetiştiğini hem de teknolojiye açık olduğu-
nu göstermek istedik,” ifadelerini kullandı.
 Vahapoğlu açıklamasında şu sözle-
re yer verdi:
 “Artık meslek liseleri sadece el be-
cerisi kazandıran okullar değil, aynı zaman-
da teknolojinin üretildiği merkezler haline 
geliyor. 
 Bu farkındalığı ortaya koymak 

adına okulumuzun girişinde misafirleri kar-
şılayan ve yönlendiren bir robot geliştirdik. 
 Okula geldiğinizde ‘merhaba Ahi-
bot’ dediğinizde size ‘merhaba’ diyerek Ahi 
selamı veriyor. ‘Nasıl yardımcı olabilirim’ di-
yerek soruyor. Örneğin, ‘Okul müdürüyle 
görüşmek istiyorum’ derseniz, sizi müdür 
odasına kadar götürüp sol eliyle ‘buyurun’ 
diyerek yönlendirme yapıyor. 
 Başka bir birim isterseniz, oraya da 
eşlik ediyor. Görevini tamamladıktan sonra 
başlangıç noktasına dönerek yeni bir görev 
için bekliyor.”
 Kırşehir MTAL’nin geliştirdiği 
AHİBOT, sadece bir teknoloji ürünü olma-
nın ötesinde, Ahi Evran’ın mirasını geleceğe 
taşıyan sembolik bir adım olarak değerlen-
diriliyor. Proje, eğitimde dijitalleşmenin yanı 
sıra yerel kültürle bütünleşen yenilikçi yak-
laşımlara da örnek teşkil ediyor.
(MURAT BOR)

 
Karahocagil yeni dekanları ziyaret etti
1'den Devam
26 Mayıs 2025 tarihinde gerçekleştirilen zi-
yaretlerde, Tıp Fakültesi Dekanlığına ata-
nan Prof. Dr. Ali Güneş ile İlahiyat Fakültesi 
Dekanlığına getirilen Prof. Dr. Mehmet 
Murat Karakaya’yı makamlarında ziyaret 
eden Rektör Karahocagil, her iki akademis-
yene de yeni görevlerinde başarılar diledi.
 Ziyaretlerde fakültelerin mevcut du-
rumu ve geleceğe yönelik planları hakkında 
karşılıklı görüş alışverişinde bulunuldu. 
 Fakülteler arası iş birliği ve koordi-
nasyonun önemine dikkat çeken Rektör Ka-
rahocagil, “Akademik ve bilimsel gelişimin 
sürdürülebilirliği açısından fakültelerimizin 
uyum içerisinde çalışması büyük önem taşı-
yor” ifadelerini kullandı.
 Ziyaret sırasında İlahiyat Fakülte-
si’nde dekanlık görevi de resmen devredil-

di. Fakültenin önceki dekanı Prof. Dr. Em-
rullah Fatiş, görevini Prof. Dr. Mehmet 
Murat Karakaya’ya devretti. Rektör Karaho-
cagil, Prof. Dr. Fatiş’e katkılarından dolayı te-
şekkür ederken, yeni dekan Karakaya’ya da 
görevinde başarılar diledi.
 Ziyaretten memnuniyetlerini dile ge-
tiren her iki fakülte dekanı, üniversitenin 
akademik vizyonuna katkı sunmak adına ça-
lışmalara kararlılıkla devam edeceklerini be-
lirtti. Tıp Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ali 
Güneş ve İlahiyat Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Mehmet Murat Karakaya, nazik ziyaretleri 
dolayısıyla Rektör Karahocagil’e teşekkür 
etti.
 Ziyaretlerde Rektör Prof. Dr. Musta-
fa Kasım Karahocagil’e, Ahi Evran Üniversi-
tesi Genel Sekreteri Dr. Öğr. Üyesi Hüseyin 
İlter de eşlik etti. (SEVGİ ER)

Kırşehir'de"Kooperatiflerde 
Güncel Yaklaşımlar"paneli düzenlendi
1'den Devam
Neşet Ertaş Kültür Sanat Merkezi'nde dü-
zenlenen panelde, kooperatifçilik süreçleri, 
Ahilik uygulamaları ile kooperatifçiliğin uy-
gulamaları anlatıldı.
 Ticaret İl Müdürü İsmail Güner, "E-
ticaretin Gücüyle Kooperatifçilik: Sınırları 
aşan işbirlikleri", Doç. Dr. Ertuğrul Güreşçi, 
"Kooperatiflerin güncel sorunları ve çözüm 
önerileri" ile Doç. Dr. Emine Şener, "Türki-

ye'de Kadın Kooperatifçiliği: Bölgesel farklı-
lıklardan ortak güce" sunumlarını gerçek-
leştirdi.
 Ardından konuşmacılar, kooperatif-
çiliğin yerelde büyümesi ve ilerlemesi, son 
dönemde kooperatifçiliğe verilen destekler 
gibi konularda soruları yanıtladılar.
 Panele kentteki kooperatif ve sivil 
toplum kuruluşlarının temsilcileri ile vatan-
daşlar katıldı. KIRŞEHİR (AA)

Kamanlılardan güçlü hamle:
 Yeni projelerle sahaya iniyorlar!
1'den Devam
Sıcak ve samimi bir ortamda gerçekleşen ziyarette, kent gündemi 
ve dernek çalışmaları üzerine karşılıklı fikir alışverişinde bulunuldu. 
 Ziyarette konuşan İl Başkanı Cemal Kaya, Pazar günü 
Anahtar Parti Genel Başkanı Yavuz Ağıralioğlu’nun Kırşehir’e gele-
ceğini belirterek, bu önemli buluşmaya Dernek yönetimini ve üye-
lerini davet etti. 
 Kaya, “Sayın Genel Başkanımızı en iyi şekilde Kırşehir’de 
ağırlayacağız. Kırşehirlilerle güçlü bir gönül bağı kurmayı hedefliyo-
ruz. Teşkilatlanma çalışmalarımızda da artık sona yaklaştık.” dedi.
 Dernek Başkanı Cahit Aydındurmuş ise derneğin bugüne 
kadar yaptığı çalışmalar ve önümüzdeki dönemde hayata geçirme-
yi planladıkları projeler hakkında bilgi verdi. 
 Kırşehir'de yaklaşık 20 bin Kamanlının yaşadığını belirten 
Aydındurmuş, bu büyük potansiyelin birlik ve dayanışma içinde ha-
rekete geçirilmesi gerektiğini vurguladı.
 Aydındurmuş, “Kamanlılar Derneği olarak, sosyal yardım-
laşmadan eğitime, kültürel etkinliklerden istihdama kadar çeşitli 
alanlarda kapsamlı projeler hazırlıyoruz. Kırşehir’de yaşayan Ka-
manlı hemşehrilerimizi daha da güçlü kılacak adımlar atacağız.  
 Yeni projelerimizi çok yakında kamuoyuyla paylaşacağız.” 
ifadelerini kullandı.
 Ziyaretin sonunda, karşılıklı iyi dilekler iletildi ve ilerleyen 
dönemde yapılabilecek ortak çalışmalar üzerine değerlendirmeler-
de bulunuldu. (FİLİZ ÖZ)

 Gelir İdaresi 
Başkanlığı (GİB), 
7440 Sayılı Bazı Ala-
cakların Yeniden Ya-
pılandırılması ile Bazı 
Kanunlarda Değişik-
lik Yapılmasına Dair 
Kanun'dan yararla-
nan mükelleflerin 
24'üncü taksit öde-
mesine ilişkin uyarı-
da bulundu.
 Başkanlıktan 
yapılan açıklamada, 
söz konusu kanun 

kapsamında yapılan-
dırılan ve taksitle 
ödeme seçeneğini 
tercih eden mükel-
lefler için borç öde-
melerinin devam et-

tiğine işaret edildi.
 Bir takvim yı-
lında üçten fazla tak-
sitin süresinde öden-
memesi veya eksik 
ödenmesi durumun-

da kanunun ihlal 
edilmiş sayıldığının 
belirtildiği açıklama-
da, mükelleflerin, 
mayıs ayında öden-
mesi gereken 
24'üncü taksit öde-
mesini 2 Haziran Pa-
zartesi gününe ka-
dar yapması gerekti-
ği aktarıldı.
 Açıklamada, 
bu yıl için ödenme-
yen veya eksik öde-
nen taksit tutarları-

nın 30 Haziran'a 
kadar, gecikilen her 
ay için gecikme 
zammı oranında he-
saplanacak geç 
ödeme zammıyla bir-
likte yatırılması ge-
rektiği bildirilerek, 
"Bu nedenle yapılan-
dırmanın ihlal olma-
ması için taksitlerin 
süresinde ödenmesi 
gerekmektedir." ifa-
desi kullanıldı.
(AA)

Gelir İdaresi Başkanlığından yapılandırma 
kapsamındaki borçlar için taksit uyarısı

 Hac ibadetini yapmak için Mek-
ke'de bulunan yüz binlerce hacı adayı, 
Kurban Bayramı öncesi son cuma nama-
zını Kabe'de kıldı.
Mekke
 Hacı olmak için gün sayan hacı 
adayları, sabah saatlerinden itibaren tra-
fik yoğunluğu ve servislerin durdurulma-
sı nedeniyle Kabe'ye yürüyerek geldi.
Kabe’ye sabah saatlerinden itibaren ge-
lenler önce tavaf yaptı.
 Kabe’deki yoğunluk dolayısıyla 
hacı adayları görevliler gözetiminde Mes-
cid-i Haram çevresindeki boş alana alın-
dı.
 Alandan iç ve dış avluya geçiri-
len hacı adayları namaz saatine kadar 
dua edip Kur’an-ı Kerim okudu. Bazı ha-
yırseverler ise saftaki hacı adaylarına 
cuma namazı öncesi hurma ikram etti.
 Dış avluda güneş altında kalan 
bazı hacı adaylarının ise sıcaktan korun-
mak için şemsiye kullandığı görüldü.
 Arafat yolculuğuna başlamadan 
fırsat buldukça Kabe'de namazlarını kıl-
maya, tavaf etmeye çalışan hacı adayla-
rı, imkanları çerçevesinde de umre yap-
maya devam ediyor.
 Hacı adayları, Arafat'ta vakfeye 
durduktan sonra Mina ve Müzdelife'deki 
görevlerini yerine getirip 24 saati burada 
geçirecek.
 Hacı adayları şeytan taşladıktan 
sonra 6 Haziran Cuma günü kurbanlarını 
kesip vazifelerini tamamlamış olacak.
            (ANADOLU AJANSI)

Hacı adayları Kurban 
Bayramı öncesi

 son cuma namazını
 Kabe'de kıldı

Kırşehir’de YÖK-TOBB protokolü
 kapsamında iş birliği toplantısı yapıldı
1'den Devam
Toplantı, üniversite ile reel sektör arasında 
daha güçlü bağlar kurmayı hedefleyen yeni 
bir dönemin kapılarını araladı.
 Ahi Evran Üniversitesi Rektör Yar-
dımcısı Prof. Dr. Musa Özata’nın başkanlık 
ettiği toplantıya, üniversiteye bağlı Meslek 
Yüksekokulu müdürleri ile iş dünyasını tem-
silen çok sayıda isim katıldı.
  Kırşehir Ticaret ve Sanayi Odası 
yetkilileri ile birlikte Mucur ve Kaman Tica-
ret Odalarının temsilcileri de toplantıda yer 
alırken, Kırşehir Ticaret Borsası adına Genel 
Sekreter Battal Çelik toplantıya iştirak etti.
 Toplantının ana gündemini, üniver-
site ile sanayi arasında kurulacak etkin iş 
birliğinin temelleri oluşturdu. 
 Katılımcılar, sektörün güncel ihti-
yaçları ve beklentilerini üniversite temsilci-
lerine aktardı. 
 Bu doğrultuda, mesleki ve teknik 
eğitim programlarının sektörel talepler doğ-
rultusunda yeniden şekillendirilmesi, uygu-

lamalı eğitim süreçlerinin artırılması ve üni-
versite öğrencilerine yönelik staj imkânları-
nın genişletilmesi gibi konular masaya yatı-
rıldı.
 Toplantıda, YÖK-TOBB protokolü 
çerçevesinde ilerleyen süreçte yürütülecek 
ortak projeler, sektör temsilcilerinin yer ala-
cağı danışma kurullarının kurulması ve 
saha odaklı eğitim uygulamalarının gelişti-
rilmesi konusunda taraflar arasında görüş 
birliğine varıldı.
 Toplantı sonunda yapılan ortak 
açıklamada ise şu ifadelere yer verildi:
 “İlimizin sivil toplum kuruluşları ola-
rak, şehrimizin ekonomik ve sosyal gelişimi-
ne katkı sağlayacak her türlü iş birliğine 
açık olduğumuzu ifade ediyor, üniversite-
sanayi iş birliğini güçlendirecek her adımı 
destekliyoruz.”
 Gerçekleştirilen toplantı, Kırşehir’de 
eğitimle üretimin daha fazla iç içe geçeceği 
bir sürecin habercisi olarak değerlendirildi.
(MURAT BOR)
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 Müslümanın Bozuluşu Konuşuluyor
 Sistemin çürümüşlüğü konuşulmu-
yor.
 Sistemin bozduğu insanlar konu-
şuluyor.
 Arızayı sistemde değil, Müslüman-
da arıyoruz.
 Bugün ne peygamber örnek alını-
yor, ne Kur’an yaşanıyor, ne de İslam’ın 
gerçek yüzü gösteriliyor.
 Gösterilen ne?
 Sistemin içinde şekli Müslümanlar.
 Diliyle Kur’an okuyan, kalbiyle 
ondan uzak yaşayanlar.
 Kur’an nesli yok artık, yerine 
Kur’an sesiyle yetinen bir toplum var.
 Kur’an evlerin en yüksek köşesine 
kaldırılmış, raflarda süs eşyası olmuş.
 Hayatın dışına itilmiş.
 Birileri hâlâ “Ellemeyin, Arapçasın-
dan başkasını okumayın, çarpılırsınız” 
diyor.
 Oysa Kur’an çarpmaya değil, çar-
pılmışları düzeltmeye geldi!
 Sistem bozuk ama faturayı Allah’ın 
dini İslam’a dine kesiyorlar.
 Camide maaşlı bir memurun arka-
sında kılınan namazla din şekle indirgeni-
yor.
 Tarikatlar, cemaatler, şeyhler, ho-
calar, hacılar üzerinden din yıpratılıyor.
 Vahiy karalanıyor.
 İslam, sahte temsilciler üzerinden 
yargılanıyor.
 Kimse çıkıp da şunu demiyor:
 “Biz bu hale getirdik bu insanları.”
 “Bu, bizim Batı’ya hayranlığımızın, 
kendi sistemimizi ilahlaştırmamızın sonu-
cu.”
 “Biz Kur’an’a değil, kendi düzeni-
mize iman ettik.”
 Ve sonra dönüp halka diyorlar ki:
 “Bakın, Müslüman dediğiniz bu 
işte!”
 Hayır!

 Gerçek Müslüman, Kur’an’la yoğ-
rulmuş bir karakterdir.
 Gerçek Müslüman, aklını kiraya 
vermez.
 O düşünür, sorgular, adaletin pe-
şinden gider.
 Gerçek Müslüman, sisteme göre 
şekillenmez; sistemi Kur’an’a göre şekillen-
dirir.
 Ama bugün tersine döndü her şey.
 Sistem dine müdahale ediyor, dine 
şekil veriyor.
 İktidarlar hangi İslam’ı istiyorsa, 
halk da o İslam’ı yaşıyor.
 Çünkü insanlar artık Allah’a değil, 
koltuğa teslim oluyor.
 Ve ne yazık ki…
 Hayata karışmayan bir İslam mak-
bul sayılıyor.
 Sisteme dokunmayan, iktidara iliş-
meyen, salt camide kalan, kabirde oku-
nan, bayramda hatırlanan bir din.
 Düşünmeyen, sormayan, itaat 
eden bir toplum isteniyor.
 İşte bugün yaşanan İslam bu:
 Yaşanmayan bir İslam.
 Ama unutmamalıyız:
 İslam sadece dille değil, kalple ve 
hayatla teslimiyettir.
 Kur’an’ın şekliyle değil, ruhuyla ya-
şayan bir nesil yeniden doğmalı.
 Sistem değil, vicdan inşa etmeli.
 Düzen değil, hakikat yön vermeli.
 Çünkü Müslüman, sisteme değil, 
Allah’a teslim olandır.

 Kırşehir İl 
Millî Eğitim Müdürlü-
ğü’nün eğitimde ka-
liteyi artırmak ve 
okul içi iletişimi güç-
lendirmek amacıyla 
düzenlediği “Yönetici 
ve Öğretmenin 
Ortak Okul İklimi 
Oluşturması” konulu 
konferans, anlamlı 
bir eğitim buluşma-
sına sahne oldu. 
 30 Ağustos 
Zafer İlkokulu’nun 
ev sahipliğinde ger-
çekleşen etkinliğe, 
Kazakistan’ın Almatı 
kentinde görev 
yapan Eğitim Ataşesi 
Ayhan Korkmaz ko-
nuşmacı olarak katıl-
dı.
Güçlü Katılım, Et-
kili Sunum
 Konferansa 
Kırşehir İl Millî Eği-
tim Müdürü Yasin 

Gülşen, il müdürlüğü 
yöneticileri, okul mü-
dürleri ve çok sayıda 
öğretmen katıldı. 
 Eğitim Ata-
şesi Ayhan Korkmaz, 
sunumunda okul yö-
neticileri ile öğret-
menler arasında 
güçlü bir iletişim ağı 
kurulmasının, sağlıklı 
bir okul iklimi oluş-
turulmasındaki öne-
mine dikkat çekti.
 Katılımcı-
ların büyük ilgi 
gösterdiği prog-
ramda, Korkmaz 
yöneticilerin öğ-
retmenlerle kura-
cağı yapıcı ve an-
layışa dayalı iliş-
kilerin öğrencile-
rin akademik ba-
şarısına doğrudan 
etki ettiğini vur-
guladı. 
 Ayrıca, öğ-

retmen motivasyo-
nunu artıran yönetici 
tutumlarının, okul or-
tamında güven duy-
gusunu ve mesleki 
dayanışmayı pekiş-
tirdiği örneklerle an-
latıldı.
Uluslararası Pers-
pektifle Eğitime 
Bakış
 Eğitim Ata-
şesi Ayhan Kork-
maz’ın Kazakis-
tan’daki görevinden 
edindiği deneyimleri 
paylaşması, progra-
ma uluslararası bir 
perspektif kattı. 
 Farklı ülke-
lerdeki eğitim sis-
temleri ve okul yö-
netimi modelleri hak-
kında bilgiler veren 
Korkmaz, iyi uygula-
ma örneklerini Kırşe-
hirli eğitimcilerle pay-
laşarak katılımcılara 

farklı bakış açıları 
sundu.
 İl Milli Eği-
tim Müdürlüğü’nden 
Teşekkür
İl Millî Eğitim Müdür-
lüğü tarafından yapı-
lan açıklamada, 
“Ataşemizin etkili ve 
ilham verici sunu-
muyla gerçekleşen 
konferansa; İl Millî 
Eğitim Müdürümüz 
Yasin Gülşen, mü-
dürlüğümüz yöneti-
cileri, okul yönetici-
leri ve öğretmenleri-
miz katıldı. 

 Eğitim cami-
amıza değerli katkı-
lar sunan ve tecrü-
belerini bizlerle pay-
laşan Ataşemize te-
şekkür ediyoruz” ifa-
delerine yer verildi.
 Kırşehir’de 
eğitim yöneticileri ve 
öğretmenleri aynı 
çatı altında buluştu-
ran bu anlamlı kon-
ferans, ortak okul ik-
liminin güçlendiril-
mesi yolunda atılmış 
önemli bir adım ola-
rak değerlendirildi.
(FİLİZ ÖZ)

Kırşehir’de eğitimciler 
ortak iklim için buluştu

 Tarım ve Orman Bakanlığı 
tarafından çiftçilere yönelik gerçek-
leştirilen tarımsal destekleme öde-
meleri kapsamında, toplam 3 milyar 
305 milyon 657 bin 908 TL tutarın-
daki ödemelerin çiftçilerin hesapları-
na aktarılmaya başlandığı bildirildi. 
 Kırşehir Tarım ve Orman İl 
Müdürlüğü’nün yaptığı açıklamada, 
destek kalemleri ve ödeme tarihleri 
kamuoyuyla paylaşıldı.
En Yüksek Destek Buzağı Yetiş-
tiricilerine
 Açıklamaya göre en yüksek 
destek kalemi, büyükbaş hayvancı-
lık sektörü içerisinde yer alan buza-
ğı desteği oldu. 
 Ülke genelinde buzağı ye-
tiştiricilerine toplam 1 milyar 958 
milyon 8 bin 855 TL ödeme yapıla-
cağı açıklandı.
Bunun yanı sıra diğer destek ka-
lemleri şu şekilde sıralandı:
 Yem Bitkileri Desteği: 1 mil-
yar 119 milyon 282 bin 560 TL
 Hayvan Hastalıkları Tazmi-
natı Desteği: 172 milyon 433 bin 
546 TL
 Kırsal Kalkınma Yatırımları 
Desteği: 43 milyon 837 bin 447 TL
 Hayvan Gen Kaynakları Des-
teği: 12 milyon 95 bin 500 TL
 Belirtilen tüm destek tutar-
ları, Tarım ve Orman Bakanlığı’nın 

belirlediği tarihler doğrultusunda Zi-
raat Bankası aracılığıyla çiftçilerin ka-
yıtlı hesaplarına aktarılacak.
TCKN ve VKN Son Hanelerine 
Göre Ödeme Takvimi
 Destek ödemeleri için uygu-
lanacak takvim de detaylı şekilde 
paylaşıldı. Buna göre:
 T.C. Kimlik Numarası 
(TCKN) son hanesi 0 ve 2 olan üre-
ticiler ile
 Vergi Kimlik Numarası 
(VKN) son hanesi 0 ve 2 olan üreti-
cilere ödeme, 23 Mayıs 2025 Cuma 
günü saat 18.00’den sonra yapıldı.
Kırşehir İl Tarım Müdürlü-
ğü’nden Üreticilere Çağrı
 Kırşehir Tarım ve Orman İl 
Müdürlüğü tarafından yapılan açık-
lamada, çiftçilerin destekleme takvi-
mini dikkate alarak planlama yap-
maları gerektiği vurgulanarak şu ifa-
delere yer verildi:
 “Bakanlığımızın güçlü 
desteğiyle, tarımsal üretimi teş-
vik etmeye ve üreticilerimizin 
yanında olmaya devam ediyo-
ruz. 
 Ödemeler, Ziraat Bankası 
üzerinden çiftçilerimizin kayıtlı he-
saplarına aktarılacaktır. 
 Tüm üreticilerimize hayırlı 
olmasını diliyoruz.” 

(SEVGİ ER)

Çiftçilere müjde: 3,3 milyar 
liralık destekleme ödemesi 

hesaplara aktarılıyor

 Kırşehir’in 
Boztepe ilçesi Kay-
makamı Abdulhamit 
Bayram, kırsal ma-
hallelerin ihtiyaçları-
nı yerinde tespit 
etmek amacıyla ger-
çekleştirdiği köy zi-
yaretleri kapsamında 
Hatunoğlu ve Üçku-
yu Köylerini ziyaret 
etti.
 Ziyaret 
programının ilk 
durağı olan Hatu-
noğlu Köyü’nde, 
köy muhtarı ve va-
tandaşlarla bir 

araya gelen Kay-
makam Bayram, 
köy halkının ta-
leplerini dinleye-
rek sorunların çö-
zümüne yönelik 
değerlendirme-
lerde bulundu.
 Ardından Üç-
kuyu Köyü’ne geçen 
Kaymakam Bayram, 
köyde sürdürülen 
içme suyu sondaj ça-
lışmalarını yerinde 
inceledi.  
 Saha incele-
mesinin ardından 
köy muhtarıyla bir 

araya gelen Bayram, 
köyün altyapı ve hiz-
met ihtiyaçlarına iliş-
kin bilgi aldı. 
 Ziyaret 
kapsamında bazı 
hanelere de 
konuk olan Kay-
makam Bayram, 
vatandaşlarla bi-
rebir görüşerek 
talep ve önerileri 
dinledi.
 Kaymakam 
Abdulhamit Bayram, 
köy ziyaretlerinin 
devam edeceğini be-

lirterek, “Kırsalda ya-
şayan vatandaşları-
mızın yaşam stan-
dartlarını yükselt-
mek, sorunlarını 
doğrudan dinlemek 
ve çözüme kavuştur-
mak en öncelikli gö-
revlerimizdendir.” 
dedi. 
 Boztepe 
halkı, kendilerini 
yalnız bırakmayan 
Kaymakam Bay-
ram’a teşekkür etti.
(HATİCE 
SÜRMELİ)

Kaymakam Bayram, kırsalın
taleplerine kayıtsız kalmadı
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 Kırşehir İl Afet ve Acil Durum 
(AFAD) Müdürlüğü, Destek AFAD Gönüllüle-
riyle birlikte düzenli olarak gerçekleştirdiği 
aylık olağan değerlendirme toplantısını bu 
ay da geniş bir katılımla gerçekleştirdi. 
 Toplantıya İl AFAD Müdürü 
Uğur Olgun’un yanı sıra çok sayıda gö-
nüllü katıldı.
 Toplantının ana gündemini; olası 
afet ve acil durumlara karşı hazırlık süreci, 
ekipler arası iş birliği ve koordinasyonun ge-
liştirilmesi, sahadaki uygulama deneyimleri-
nin paylaşılması ve gönüllü çalışmalarının et-
kinliğinin artırılması oluşturdu.
 AFAD İl Müdürlüğü tarafından 
yapılan açıklamada, gönüllülük faali-
yetlerinin sistematik şekilde değerlen-
dirildiği toplantıda şu başlıkların öne 
çıktığı belirtildi:
-Olası afet senaryolarına karşı hazırlık plan-
larının gözden geçirilmesi,
-Ekipler arası birlikte çalışma kültürünün pe-
kiştirilmesi,
-Afet bölgelerinde arama-kurtarma, barın-
ma ve iyileştirme hizmetlerinin daha verimli 
sunulabilmesi,
-Gönüllülerin sahada karşılaştıkları zorlukla-
rın değerlendirilmesi,
-Etkili müdahale için alınması gereken ön-
lemlerin planlanması,
-Destek AFAD Gönüllü Eğitimlerinin yaygın-
laştırılması ve gönüllü sayısının artırılması.
 Toplantıya ilişkin değerlendir-
mede bulunan İl Müdürü Uğur Olgun, 
“Gönüllülerimiz, afet anlarında bizim 
en güçlü destekçilerimizdir. 
 Bu toplantılar sayesinde sahadaki 
deneyimlerini doğrudan dinliyor, birlikte 
daha etkili bir afet yönetimi yapabilmek için 
planlamalarımızı güncelliyoruz. 
 Kırşehir’i afetlere karşı daha dirençli 
hale getirmek için gönüllülerimizle omuz 
omuza çalışmaya devam edeceğiz.” dedi.
 Toplantı sonunda katılımcılara 
teşekkür eden Olgun, gönüllülük esa-
sına dayalı afet bilinci çalışmalarının 
hem kurumların koordinasyon kabili-
yetini güçlendirdiğini hem de toplum-
sal farkındalığı artırdığını vurguladı.
 Kırşehir AFAD İl Müdürlüğü, düzenli 
olarak sürdürdüğü eğitim, tatbikat ve top-
lantılarla afetlere karşı güçlü bir hazırlık ze-
mini oluşturmaya devam ediyor. 

(MURAT BOR)

Kırşehir AFAD,
Hazır Destek

Ekibi ile
istişarelerini

sürdürüyor

 MÜSİAD Kırşehir Şubesi, dayanış-
ma kültürünü yaşatmak amacıyla yürüttü-
ğü Karz-ı Hasen Sandığı’nın 5. Olağan 
Genel Kurulu’nu yoğun katılımla gerçekleş-
tirdi. 
 Genel kurulda geçmiş dönem fa-
aliyetleri değerlendirilirken, yeni dönem yö-
netimi de belirlendi. MÜSİAD Karz-ı Hasen 
Başkanlığı görevine Mustafa Aktaş seçildi.
Vefa ve Teşekkür Mesajı
 Toplantıya MÜSİAD Genel Başkanı, 
önceki dönem genel başkanları, MÜSİAD 
üyeleri ve Karz-ı Hasen’e emek vermiş 
isimler katıldı. MÜSİAD Kırşehir Karz-ı 
Hasen Başkanı Mehmet Aslan’ın da yer al-
dığı genel kurulda, önceki dönem başkanı 
Muhammet Ali Özeken ve yönetim kurulu-
na özverili hizmetlerinden dolayı teşekkür 
edildi.
MÜSİAD tarafından yapılan açıkla-
mada şu ifadelere yer verildi:
 “MÜSİAD Karz-ı Hasen Sandığımı-
zın 5. Olağan Genel Kurulu’nu kıymetli üye-
lerimizin, Genel Başkanımızın ve önceki 
dönem başkanlarımızın katılımıyla gerçek-
leştirdik. Görev süresi boyunca büyük gay-
ret gösteren 4. Dönem Başkanımız Mu-

hammet Ali Özeken’e ve ekibine teşekkür 
ediyor; yeni dönemde başkanlık görevine 
seçilen Mustafa Aktaş’a ve yönetimine ba-
şarılar diliyoruz.”
Karz-ı Hasen: Faizsiz Dayanışmanın 
Adı
 Karz-ı Hasen, İslami finans anlayı-
şına uygun olarak faizsiz borç verme esa-
sına dayanıyor ve MÜSİAD üyeleri arasın-
da ekonomik dayanışmayı artırmayı hedef-
liyor. Bu sistem aracılığıyla ihtiyaç sahiple-
rine destek sağlanırken, iş dünyasında da 
sosyal sorumluluk bilinci güçlendiriliyor.
 Yeni başkan Mustafa Aktaş’ın li-
derliğindeki 5. Dönem yönetiminin, bu an-
layışı daha da ileriye taşıması ve Kırşe-
hir’deki girişimciler arasında güven temelli 
ekonomik ilişkileri geliştirmesi bekleniyor.
Ekonomide Sosyal Sorumluluk Yakla-
şımı
 MÜSİAD Kırşehir’in Karz-ı Hasen 
çalışmaları, sadece maddi destekle sınırlı 
kalmayıp, dayanışma ve yardımlaşma ru-
hunu da canlı tutmayı hedefliyor. Kurumun 
bu yaklaşımı, hem yerel ekonomiye hem 
de toplumsal bütünlüğe katkı sağlıyor.
(HABER MERKEZİ)

MÜSİAD’da dayanışma 
ruhu ve yeni yönetimle 

güçlü başlangıç

 Kaman Belediyesi, yaz mevsiminin yaklaşmasıyla birlikte 
ilçede çevre düzenlemesi ve peyzaj çalışmalarına hız verdi. 
 Park, bahçe ve yeşil alanlarda yürütülen kapsamlı temiz-
lik ve bakım çalışmaları, ilçenin dört bir yanında yaz aylarına ha-
zırlık kapsamında devam ediyor. 
 Belediye Başkanı Emre Demirci, yapılan çalışmalarla 
Kaman’ın daha yeşil, estetik ve yaşanabilir bir görünüme kavu-
şacağını ifade etti.
Yeşil Alanlarda Kapsamlı Yaz Hazırlığı
 Belediyeye bağlı ekipler, park ve bahçelerde çim biçme, 
ağaç budama, mevsimlik çiçek dikimi ve çevre temizliği gibi bir-
çok faaliyeti koordineli şekilde sürdürüyor. 
 Vatandaşların yaz mevsiminde dinlenebileceği, vakit ge-
çirebileceği ve sosyal etkileşim sağlayabileceği alanlar, titizlikle 
yenileniyor.
Başkan Emre Demirci, yürütülen çalışmalar hakkında 
yaptığı açıklamada şunları söyledi:
 “Parklarımızı, bahçelerimizi ve yeşil alanlarımızı yaza ha-
zırlıyoruz. Temizliği, bakımı, peyzaj düzenlemeleriyle ilçemizin 
her köşesi daha yeşil, daha ferah, daha yaşanabilir hale geliyor. 
Kaman’da yaz başka güzel olacak!”
“Hedefimiz Daha Yaşanabilir Bir Kaman”
 Yaz döneminde halkın açık alanlarda daha fazla vakit ge-
çirmesi dolayısıyla yapılan bu çalışmaların, sadece görsel estetik 
değil, çevre sağlığı açısından da önem taşıdığını belirten Başkan 
Demirci, çevreye duyarlı ve doğa dostu bir belediyecilik anlayı-
şıyla hareket ettiklerini vurguladı.
 Kaman Belediyesi tarafından sürdürülen yaz hazırlıkları 
kapsamında çocuk oyun alanlarından yürüyüş yollarına, dinlen-
me alanlarından süs bitkilerine kadar pek çok detay göz önünde 
bulunduruluyor. 
 İlçe sakinlerinin yoğun olarak kullandığı alanlarda yapı-
lan bu çalışmalar, vatandaşlar tarafından da memnuniyetle karşı-
lanıyor.
Belediyeden Vatandaşlara Yaz Daveti
 Yaz aylarında ilçede kültürel ve sosyal etkinliklerle de 
zenginleştirilecek olan bu alanların, Kamanlılara huzurlu ve kali-
teli zaman geçirme fırsatı sunması bekleniyor. Belediye yetkilile-
ri, çevre düzenlemesiyle birlikte farkındalık oluşturan temizlik 
kampanyalarının da süreceğini belirtti. (SEVGİ ER)

Başkan Demirci:
 “Kaman’da Yaz 

Başka Güzel 
Olacak!”

 Kırşehirli 
gençlerin birlik ve 
dayanışma içinde 
hareket etmesini 
teşvik eden Kırşe-
hirli Dernekler Fe-
derasyonu Gençlik 

Kolları, yeni odaları-
nın açılışını 31 
Mayıs Cumartesi 
günü gerçekleştire-
cekleri anlamlı bir 
etkinlikle kutlamaya 
hazırlanıyor. 

 “Gençlerle 
Bir Fincan Sohbet” 
başlığıyla düzenle-
necek açılış progra-
mı, gençler arasın-
da tanışma, fikir 
alışverişi ve samimi 
diyaloglara zemin 
hazırlayacak. 
 Yeni oda, 
gençlerin sosyalle-
şebileceği, ortak 
projeler üretebile-
ceği ve kültürel da-
yanışmayı sürdüre-
bileceği bir merkez 
olarak tasarlandı.
Etkinlik Detayla-
rı:
Tarih: 31 Mayıs Cu-
martesi
Saat: 13.30
Yer: Kırşehirli Der-
nekler Federasyonu
Adres: Gazi Musta-
fa Kemal Bulvarı 
31/Kat:5 No:11, Kı-
zılay - Çankaya / An-
kara (HATİCE 
SÜRMELİ)

Kırşehirli gençlerin 
dayanışma üssü açılıyor

 Kırşehir 
Halk Eğitimi Merke-
zi, Hayat Boyu Öğ-
renme Haftası kap-
samında düzenlediği 
sergiyle büyük be-
ğeni topladı. Kursi-
yerlerin yıl boyunca 
ürettiği birbirinden 
değerli çalışmalar, 
düzenlenen geniş 
katılımlı törenle ser-
gilenmeye başladı. 
Etkinlik, öğrenme-
nin yaşam boyu sür-
düğünü bir kez 
daha gözler önüne 
serdi.
Sergi Açılışına 
Yoğun Katılım
 Kırşehir Va-
liliği’nin himayesin-
de ve İl Millî Eğitim 
Müdürlüğü koordi-
nesinde gerçekleşti-
rilen serginin açılışı-
na; Kırşehir Vali Yar-
dımcısı Alper Balcı, 
İl Millî Eğitim Müdü-
rü Yasin Gülşen, pro-
tokol üyeleri, okul 
yöneticileri, öğret-
menler ve çok sayı-
da vatandaş katıldı.
 Açılışta ser-
giyi gezerek kursi-
yerlerle sohbet 
eden protokol üye-
leri, üretilen eserleri 

inceleyerek el eme-
ğine ve öğrenmeye 
verilen değeri takdir 
etti.
Hayat Boyu Öğ-
renme Vurgusu
 Etkinlikte ya-
pılan konuşmalarda, 
öğrenmenin yalnız-
ca çocukluk ve 
gençlik dönemleriyle 
sınırlı kalmadığı, ha-
yatın her dönemin-
de bireyin kendini 
geliştirmeye devam 
etmesi gerektiği vur-
gulandı. 
 Kırşehir 
Halk Eğitimi Merke-
zi’nin açtığı çok sa-
yıda mesleki ve sa-
natsal içerikli kursla, 
bireylerin kişisel ge-
lişimine ve toplum-
sal faydaya katkı 
sağladığı belirtildi.
 Sergide yer 
alan ürünler arasın-
da el sanatları, 
giyim tasarımı, sera-
mik, ahşap boyama 
gibi pek çok branşta 
hazırlanmış eserler 
dikkat çekti. 
 Kursiyerle-
rin özgün çalışmala-
rı, ziyaretçilerden 
tam not aldı.
Gülşen: “Halk eği-

timi toplumun ge-
lişim dinamosu-
dur”
 Kırşehir İl 
Millî Eğitim Müdürü 
Yasin Gülşen, açılış-
ta yaptığı konuşma-
da şu ifadelere yer 
verdi:
 “Hayat 
boyu öğrenme, bi-
reylerin sadece 
bilgi değil beceri 
kazanımında da 
sürekli gelişimini 
destekleyen çok 
yönlü bir süreçtir. 
Halk eğitimi mer-
kezlerimiz bu sü-
recin temel taşı-
dır. 
 Bugün bu-
rada sergilenen 
ürünler, kursiyerleri-
mizin azmini ve öğ-
retmenlerimizin 
emeğini yansıttığı 
gibi toplumun öğ-

renmeye olan inan-
cının da bir göster-
gesidir.”
Sergi Günlerce 
Açık Kalacak
 Açılışı yapı-
lan sergi, belirli gün-
ler boyunca ziyarete 
açık olacak. Kırşe-
hirli vatandaşlar, kur-
siyerlerin yıl boyun-
ca büyük emek har-
cayarak hazırladığı 
ürünleri yakından 
görme fırsatı bula-
cak.
 Kırşehir’de 
her yıl geleneksel 
olarak kutlanan 
Hayat Boyu Öğren-
me Haftası, bu yıl 
da toplumun farklı 
kesimlerini bir araya 
getiren, üretimi ve 
öğrenmeyi teşvik 
eden anlamlı etkin-
liklerle taçlandırılmış 
oldu. (FİLİZ ÖZ)

Kursiyerlerin el emeği 
göz nuru ürünleri sergide 

büyük ilgi görüyor

kirsehirmemleket@hotmail.com
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 Uraloğlu, ya-
zılı açıklamasında, 
29 Mayıs 2021'de 
Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdo-
ğan tarafından hiz-
mete alınan Çamlıca 
Kulesi'nin, 4 yıldır 
İstanbul'un simge 
yapılarından biri ola-
rak hizmet verdiğini 
belirtti.

 Lale for-
munda inşa edilen 
Çamlıca Kulesi'nin, 
teknoloji, mimari ve 
deneyimi bir araya 
getiren önemli bir 
yapı olduğunu vur-
gulayan Uraloğlu, 
kulenin teknik özel-
liklerine ilişkin şu bil-
gileri paylaştı:
 "Betonarme 

gövdesi 201 metre, 
çelik anteni ise 168 
metre uzunluğunda 
olan kule, deniz se-
viyesinden toplam 
587 metre yüksekli-
ğiyle İstanbul'un en 
yüksek noktasıdır. 
 Yaklaşık 30 
bin 150 metrekare-
lik alanda inşa edi-
len kulede ileri mü-

hendislik teknikleri 
kullandık. 58 metre 
çapında ve 21 
metre derinliğindeki 
betonarme çekir-
dek, zeminin altına 
inerek yapıya sağ-
lam bir temel oluş-
turuyor. 
 Toplamda 
49 kattan oluşan ku-
lede, seyir terasları, 
restoranlar ve loun-
ge alanları yer alı-
yor."
 Çamlıca Ku-
lesi'nde ziyaretçilere 
çeşitli deneyimler 
sunduklarını belirten 
Uraloğlu, "İstan-
bul'u farklı bir açı-
dan keşfetmek iste-
yenlerin ilk durağı 
seyir terasında, tari-
hi yarımadanın silu-
eti, Boğaz'ın zarafeti 

ve doğal güzellikler, 
tek bir çerçevede 
birleşiyor. 
 Seyyah360 
ise ziyaretçileri inte-
raktif bir görsel tura 
çıkarıyor, Hezarfen 
Ahmed Çelebi'nin 
gözünden İstan-
bul'un kültürel mira-
sını ve simgelerini 
keşfetme fırsatı su-
nuyor." ifadelerini 
kullandı.
 Uraloğlu, 
açıldığı günden bu 
yana 2,3 milyon zi-
yaretçi ağırlayan 
Çamlıca Kulesi'nin, 
360 derece panora-
mik manzarası, mo-
dern mimarisi ve 
zengin içerikleriyle 
İstanbul'un yeni ca-
zibe merkezi oldu-
ğuna dikkati çekti.

Yayıncılıkta tek-
noloji üssü
 Çamlıca Ku-
lesi'nin yalnızca zi-
yaretçilere değil, ya-
yıncılık sektörüne 
de hizmet verdiğine 
işaret eden Uraloğ-
lu, "Halihazırda 100 
FM, 16 analog kara-
sal TV ve 15 DAB+ 
yayını aktif olarak 
yürütülmektedir. 
 Ayrıca GSM 
operatörleri, ortak 
kullanım telsiz sis-
temleri ve kamu ku-
rumları dahil olmak 

üzere 25 teknik ki-
racıya da hizmet 
sağlıyor." bilgisini 
verdi.
 Uraloğlu, 
DAB+ lansmanıyla, 
başlangıçta 11 olan 
yayıncı sayısının 
kısa sürede 15'e 
ulaştığını, DAB+ tek-
nolojisinin, FM sis-
temlerine göre daha 
kararlı bir spektrum 
yapısı ve geniş kap-
sama alanı sunarak, 
özellikle savunma 
sanayisi ve pasif 
radar sistemlerine 

veri üretimi gibi 
alanlarda yeni fır-
satlar yarattığını be-
lirtti.
 Kulenin, 
çoğu kişinin bilme-
diği çok önemli bir 
katkısı daha olduğu-
na dikkati çeken 
Bakan Uraloğlu, şun-
ları kaydetti:
 "Kaldırılan 
33 antenin yaydığı 
elektromanyetik 
alan değerini Avru-
pa standardının bile 
üçte birine indire-
rek, bölge sakinleri

8'den Devam
 Milli takım 
antrenörlerinden 
Cem Volkan Yavaş, 
basın mensuplarına 
yaptığı açıklamada, 
takım olarak eleme-
leri tamamladıklarını 
vurgulayarak, şöyle 
devam etti:
 "2027 Avru-
pa Şampiyonası'nda 
ilk 13'ün içerisinde 
yer almak istiyoruz. 
 Ancak 
2027'de ilk 8 ülke 
içinde yer almayı he-
defliyoruz. 
 Orada da 
takım olarak dünya 
şampiyonasına 
gitme kotası elde 
edeceğiz. 
 Dünya Şam-
piyonası'nda da 
olimpiyatlara daha 

fazla kota alabilme 
savaşı vereceğiz. 
 Adım adım 
ilerliyoruz. 
 Bunu yapa-
bileceğimize de ina-
nıyorum. 
 Bireysel ola-
rak da başarılarımız 
var. 
 Nazlı Sav-
ranbaşı, genel tasnif 
finaline kaldı. 
 İlk defa ka-
dınlarda Avrupa Şam-
piyonası'nda 24 fina-
linde yarışacağız. 
 Bu gerçek-
ten büyük başarı o 
yüzden mutluyuz. 
 Bugün er-
keklerin başarılarına 
göre karışıkta da fi-
nale kalabiliriz."
 Milli takım 
antrenörlerinden 

Göksu Üçtaş Şanlı 
da Avrupa Şampiyo-
nası'na gelene kadar 
güzel bir kamp dö-
nemi geçirdiklerini 
belirterek "Kızlar el-
lerinden geleni 
yaptı. 
 Burada çok 
güzel bir takım 
olduk. 
 Yarışmanın 
sonuna kadar her-
kes birbirine destek 
oldu. 
 Elimizden ge-
lenin en iyisini yap-
tık. 
 Heyecanlı-
yız. İnşallah finaller-
de de iyi performans 
göstereceğiz." diye 
konuştu
"Emeklerimin kar-
şılığını aldım”
 Milli cimnas-

tikçi Nazlı Savranba-
şı, takım olarak 
güzel mücadele ser-
gilediklerini dile ge-
tirdi.
 Ellerinden 
gelenin en iyisini yap-
tıklarını vurgulayan 
Nazlı, şunları söyle-
di:
 "Bundan 
sonra da adım adım 
ileri gideceğiz. 
 Finallerde ol-
duğum için mutlu-
yum. Çok güzel bir 
duygu. 
 Birkaç yıl 
önce çok zor bir 
dönem geçirdim 
ama geri döndüm. 
 Uzun za-
mandır bunun için 
çalışıyordum. Emek-
lerimin karşılığını 
aldım.”(AA)

 Çin Dışişleri 
Bakanlığından yapı-
lan açıklamaya göre, 
düzenlenen törende 
sözleşmeyi imzala-
yan 32 ülke, örgütün 
kurucu üyeleri olur-
ken 50 ülke ve 20 
uluslararası örgütün 
temsilcileri kuruluşa 
tanıklık etti.
 Çin Dışişleri 
Bakanı Vang Yi, ör-
gütün, Birleşmiş Mil-
letler (BM) Şartı'nın 
amaç ve ilkelerine 
uygun olarak ulusla-
rarası hukukta ara-
buluculuk mekaniz-
masına dair boşluğu 

gidermeyi ve küresel 
yönetişime katkı sağ-
lamayı amaçladığını 
belirtti.
 Örgütün 
uluslararası anlaş-
mazlıkların dostane 
çözümünü teşvik 
edeceğini vurgula-
yan Bakan Vang, 
"IOMed'in doğuşu, 
uluslararası ilişki
lerde 'Sen kaybeder-
sen ben kazanırım' 
anlayışına dayalı sıfır 
toplamlı oyun mantı-
ğının aşılmasına 
katkı sağlayacaktır." 
dedi.
Merkezi Hong 

Kong olacak
 Vang, örgü-
tün merkezinin Hong 
Kong olacağını belir-
terek, bölgenin İngi-
liz sömürge yöneti-
minden Çin'e iadesi-
nin, uluslararası an-
laşmazlıkların barışçı 
çözümüne başarılı 
bir örnek teşkil etti-
ğini dile getirdi.
 Hem Anglo-
sakson hem kıta Av-
rupası hukukuna 
uygun bir sistemi bu-
lunan Hong Kong'un 
arabuluculuk için 
uygun koşullara 
sahip olduğuna işa-

ret eden Vang, örgü-
tün şehrin uluslara-
rası statüsünü güç-
lendireceğini vurgu-
ladı. İmzacı ülkelere 
sözleşmeyi bir an 
evvel onaylaya
rak yürürlüğe koy
ma çağrısı yapan 
Bakan Vang, tüm ül-
keleri katılmaya 
davet etti. Hong 
Kong Özel İdari Böl-
gesi Baş Yöneticisi 
John Lee Ka-chiu de 
IOMed'in, Hollan-

da'nın Lahey şehrin-
deki Uluslararası Ada-
let Divanı (UAD) ve 
Daimi Tahkim Mah-
kemesine (PCA) eş 
değer statüde olaca-
ğını ifade etti.
 Örgütün, ül-
keler arasında, bir 
ülke ile başka ülkele-
rin vatandaşları ara-
sında ve özel ulusla-
rarası tüzel kişilikler 
arasında arabulucu-
luk yapması amaçla-
nıyor. (AA)

ne daha sağlıklı bir 
yaşam sunduk. 
 Çamlıca Kulesi 
sayesinde, bölgede öl-
çülen elektromanyetik 
alan değerini, 39 
volt/met
re seviyesinden Avru-
pa Birliği (AB) için 
kabul edilebilir eşik 
değer olan 6 
volt/metre seviyesin-
den de aşağı çekerek, 
2,5 volt/metreye indir-
dik.
 Yani yaklaşık 
15 kat iyileşme sağla-
dık.” (AA)

8'den Devam
 Bu vesile ile 
kulübümüzün uzun 
yıllar süren şampi-
yonluk hasretini din-
dirmek için sorumlu-
luk üstlenmem ve ye-
niden kulüp başkan-
lığı için aday olmam 
yönünde çağrı ve ça-
balara bir yanıt ver-
mek mecburiyetimin 
olduğuna inanıyo-
rum."
 Sorumluluk 
almaktan kaçmaya-
cağını aktaran Yıldı-
rım, "Elbette ki yö-
netim kurulumuzun, 
olağanüstü genel 
kurul kararını eylül 
ayına bırakma hakkı 
vardır ve meşrudur. 
 Ancak, yö-
netime güvenini yi-

tirmiş kongre üyele-
rimizin de imza top-
lamak yoluyla kong-
reyi göreve çağırma-
ları aynı şekilde bir 
haktır ve meşrudur." 
ifadelerini kullandı.
 Yıldırım, "ca-
miayı bölücü" hiçbir 
tartışmanın tarafı 
olmak istemeyeceği-
ni vurgulayarak şun-
ları kaydetti:
 "Ben hiç kim-
senin rakibi değilim, 
ben Fenerbahçe'nin 
kendisiyim. 
 Kimsenin ra-
kibi olmadığım gibi, 
hiç kimse ile bir yarı-
şa girmek gibi bir yü-
kümlülük de hisset-
miyorum. 
 Fenerbahçe 
üzerindeki mesuliyet 

bilincimi, önceki 
kongrelerde aday 
olarak ortaya koydu-
ğumu düşünüyorum. 
 Bu tutum so-
rumluluktan kaçmak 
değil, tam tersine so-
rumlu davranmaktır. 
 Mevcut yö-
netim, benim de içe-
risinde bulunduğum 
seçim yarışında 
16.464 oy alarak gö-
reve gelmişti. 
 Eğer cami-
amız, benim sorum-
luluk üstlenmem ge-
rektiğini düşünüyor 
ise seçilmiş mevcut 
yönetimin aldığı 
oydan 1 fazlasını 
gösteren bir belge 
ile bu çağrısını so-
mutlaştırmalıdır. 
 Beni sorum-

luluğa davet edenler 
veya şahsımı sorum-
luluk üstlenmekten 
kaçınmakla itham 
edenler, 16.464 + 1 
imza ile demokratik 
meşruiyetin tam ve 
eksiksiz olarak oluş-
tuğunu, kendilerine 
ve şahsıma göster-
melidirler.
 İşte o 
zaman tüm varlığım-
la, dün nasıl ki tüm 
her şeyimi ortaya 
koymuşsam, yarın 
da aynı inanç ve ka-
rarlılıkla Fenerbahçe 
düşmanlarıyla müca-
delede gözümü kırp-
madan var olacağı-
mın bilinmesini iste-
rim.”
(ANADOLU 
AJANSI)

Milli cimnastikçi Nazlı 
Savranbaşı'dan tarihi başarı

Fenerbahçe Kulübü eski başkanı Aziz 
Yıldırım'dan adaylık açıklaması

Bakan Uraloğlu, Çamlıca Kulesi'ni 4 yılda 
2,3 milyon kişinin ziyaret ettiğini bildirdi

 Gazp-
rom'dan yapılan 
açıklamada, şirketin 
net karının, rublenin 
yabancı para birimle-
ri karşısında güçlen-
mesinden etkilendi-
ğine işaret edilirken 
bu sayede şirketin 

döviz yükümlülükle-
rinin yeniden değer-
lenmesinden kazanç 
sağlandığı belirtildi.
 Şirket gelir-
lerinin, bu yılın ilk 
çeyreğinde geçen 
yıla kıyasla yüzde 1 
artarak 2,8 trilyon 

rubleye çıktığı kay-
dedildi. Söz konusu 
dönemde şirketin 
net karının yüzde 1 
artışla 660,4 milyar 
rubleye yükseldiği, 
net borcun ise yüzde 
10 azalarak 6 trilyon 
rubleye gerilediği ak-

tarıldı. Savaş sonrası 
Avrupa'ya doğal gaz 
sevki düştüUkra
yna savaşı öncesin-
de Avrupa'nın en 
büyük doğal gaz te-
darikçisi konumunda 
bulunan Gazprom, 
yaklaşık 50 yıl süren 

boru hattı yatırımla-
rıyla 2022'ye kadar 
kıtadaki pazar payını 
yüzde 40'a kadar çı-
karmıştı.
 Yaptırımlar 
nedeniyle müşterile-
rini ABD, Katar ve 
Norveç gibi sıvılaştı-
rılmış doğal gaz 
(LNG) tedarikçilerine 
kaptıran Gazprom, 
geçen yıl Avrupa'ya 
yaklaşık 15 milyar 
metreküp doğal gaz 
sevk ederken, söz ko-
nusu hacim 2021'de 
201,7 milyar metre-
küp seviyesindeydi.
 Öte yandan, 
şirketten bugün ya-
pılan açıklamada, 
Çin'e Sibirya'nın 
Gücü Boru Hattı’
ndan ilk 100 milyar 
metreküp doğal gaz 
sevkinin yapıldığı bil-
dirmişti. (AA)

Çin'in öncülüğünde Uluslararası Arabuluculuk 
Örgütünün kuruluşuna ilişkin sözleşme imzalandı

Gazprom'un net karı 
660,4 milyar rubleye yükseldi
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 Kırşehir Ahi Evran Üniversi-
tesi Kariyer Planlama ve Araştırma 
Merkezi ile Ekonomi ve Yönetim Öğ-
renci Topluluğu’nun iş birliğinde dü-
zenlenen “Prof. Dr. Oktay Kızılkaya 
Rehberliğinde Kamuda Kariyer – Me-
zunlarımızın Dilinden Başarının 
Anahtarı” başlıklı eğitim semineri, 
öğrenciler ve akademik camiadan 
büyük ilgi gördü.
 28 Mayıs 2025 tarihinde Ahi 
Evran Kongre ve Kültür Merkezi 
Neşet Ertaş Salonu’nda gerçekleşti-
rilen seminere, akademik ve idari 
personelin yanı sıra çok sayıda öğ-
renci katıldı. Etkinlik, hem mezun-
larla mevcut öğrencileri bir araya ge-
tirerek bir gönül köprüsü kurdu 
hem de kamu sektöründe kariyer 
yapmak isteyen gençlere yol göste-
rici nitelikte içerikler sundu.
 Seminerin açılış konuşması-
nı yapan Kariyer Planlama ve Araş-
tırma Merkezi Müdürü Doç. Dr. 
Emine Şener, üniversitenin mezun-

larıyla bağlarını sürdürmesinin öne-
mine dikkat çekerek, “Kendi hikâye-
leriyle öğrencilerimize ilham olacak 
mezunlarımızı burada ağırlamaktan 
büyük mutluluk duyuyoruz. Bu or-
ganizasyonda emeği geçen herkese 
teşekkür ediyorum” ifadelerini kul-
landı.
 Ardından moderatörlüğünü 
Prof. Dr. Oktay Kızılkaya’nın yaptığı 
seminere geçildi. Programda konuş-
macı olarak yer alan mezunlar, hem 
kendi başarı öykülerini paylaştılar 
hem de kamu sektöründe kariyer 
yapmayı hedefleyen öğrencilere yö-
nelik değerli tavsiyelerde bulundu-
lar.
 Konuşmacılar arasında;
2016 İşletme mezunu ve Yozgat Bo-
ğazlıyan Vergi Dairesi Müdürlüğü    
 Gelir Uzman Yardımcısı Zey-
nep Tunç,
 2019 İktisat mezunu ve Zi-
raat Katılım Bankası Girişimci Müş-
teri İlişkileri Yöneticisi Mevlüt Ulaş,

 2020 İşletme mezunu ve 
Mali Müşavirlik Stajyeri SMMM 
Melda Nal,
 2020 İktisat mezunu ve Em-
niyet Genel Müdürlüğü Mali Hizmet-
ler Uzman Yardımcısı Kadir Çağırte-
kin,
 2021 İktisat mezunu ve Kır-
şehir Kaman Vergi Dairesi Gelir 
Uzman Yardımcısı Sebahat Şeyda 
Aslan,
 2023 Maliye mezunu ve Va-
kıfbank Bireysel Satış ve Operasyo-
nel Destek Personeli Rabia Nur Bek-
taş yer aldı.
 Mezunlar, sınav hazırlık sü-
reçlerinden kariyer planlamalarına, 
kamuda istihdam olanaklarından ça-
lışma motivasyonlarına kadar birçok 
konuda öğrencilere içten paylaşım-
larda bulundular.
 Seminerin sonunda Ahi 
Evran Üniversitesi Neşet Ertaş 
Güzel Sanatlar Fakültesi Müzik Bölü-
mü öğrencilerinin gerçekleştirdiği 
müzik dinletisi, programa estetik bir 
katkı sundu. 
 Öğrenciler, konuşmacılara 
kariyer yolculukları hakkında sorular 
yönelterek bilgi alışverişinde bulun-
dular.
 Etkinlik, günün anısına çeki-
len toplu fotoğraf ile sona erdi. Öğ-
renciler, mezunlarla birebir sohbet 
etme fırsatı buldukları bu etkinliğin 
kendileri için hem bilgilendirici hem 
de motive edici olduğunu belirtti.
(SEVGİ ER)

Mezunlar tecrübelerini paylaştı, 
gençlere ilham oldular

KAEÜ’de kamuda kariyer semineri yoğun ilgi gördü

 Kırşehir Sağlık İl Müdürü Ersoy, 
Kamu Hastane Hizmetleri Birimiyle Değer-
lendirme Toplantısı Gerçekleştirdi.
 Kırşehir İl Sağlık Müdürü Doç. Dr. 
Süleyman Ersoy, sağlık hizmetlerinin etkin-
liğini artırmaya yönelik çalışmalar kapsa-
mında, İl Sağlık Müdürlüğü Sağlık Yönetici-
leri ile birlikte Kamu Hastane Hizmetleri 
Birim Sorumlusu Ali Bakırcı ve birim çalı-
şanlarıyla bir araya geldi. 
 Müdürlük binasında gerçekleşen 
toplantıda, il genelindeki kamu hastanele-
rinde sunulan sağlık hizmetlerinin mevcut 
durumu masaya yatırıldı.
 Toplantıda, sağlık hizmetlerinin ka-
lite ve erişilebilirliğini artırmak amacıyla sür-
dürülen çalışmalar değerlendirildi. 
 Ayrıca, sağlık tesislerindeki ihtiyaç-
lar, hasta memnuniyeti, personel koordi-

nasyonu ve hizmet süreçlerinde yaşanan so-
runlara yönelik çözüm önerileri gündeme 
alındı.
 Doç. Dr. Süleyman Ersoy toplantıda 
yaptığı konuşmada, kamu hastanelerinin va-
tandaşların en yoğun başvurduğu sağlık ku-
rumları olduğunu vurgulayarak, “Vatandaşı-
mıza en iyi hizmeti sunmak adına tüm sağ-
lık yöneticilerimiz ve çalışanlarımızla iş birli-
ği içinde, veriye dayalı, çözüm odaklı bir an-
layışla çalışıyoruz. 
 Her kademedeki görevli arkadaşı-
mızın görüşü ve katkısı bizim için çok de-
ğerli” ifadelerini kullandı.
 Toplantı, birim çalışanlarının öneri 
ve taleplerinin dinlenmesiyle son buldu. 
Müdür Ersoy, hizmet kalitesini artırmaya yö-
nelik bu tür toplantıların düzenli olarak 
devam edeceğini belirtti. (MURAT BOR)

Ersoy’dan 
Değerlend�rme

 Toplantısı

 Kırşehir’e bağlı Özbağ Beldesi’nde 
altyapı ve üstyapı çalışmaları aralıksız sürü-
yor. 
 Özbağ Belediyesi, beldenin çehresi-
ni modernleştirmek ve vatandaşların yaşam 
kalitesini artırmak amacıyla kaldırım ve yol 
kilit parke taşı döşeme çalışmalarına hız kes-
meden devam ediyor.Bu kapsamda Erevik 
(Kışlapınar) Mahallesi’nde de kaldırım ve yol 
düzenleme çalışmaları başlatıldı. Mahallenin 
sokaklarında kilit parke taşı döşeme işlemle-
ri belediye ekipleri tarafından titizlikle yürü-
tülüyor. Çalışmalarla ilgili açıklamada bulu-
nan Özbağ Belediye Başkanı İsmail Çanakcı, 
“Erevik (Kışlapınar) Mahallemizde kaldırım 

ve yol kilit parke taşı döşeme çalışmalarına 
başlamış bulunuyoruz.Belde halkımıza daha 
yaşanabilir bir çevre sunmak için çalışıyo-
ruz. Mahallemize hayırlı, uğurlu olsun.” ifa-
delerini kullandı.
 Başkan Çanakcı ayrıca, beldenin 
diğer mahallelerinde de benzer çalışmaların 
sürdürüleceğini belirterek, vatandaşların ta-
lepleri doğrultusunda hizmet üretmeye 
devam edeceklerini vurguladı.
 Özbağlı vatandaşlar ise belediyenin 
hizmetlerinden memnun olduklarını dile ge-
tirerek, yapılan çalışmalardan dolayı Başkan 
Çanakcı ve belediye ekiplerine teşekkür et-
ti.(FİLİZ ÖZ)

Özbağ Belediyesi’nden
 Erevik Mahallesi’ne 
kilit parke hamlesi

 Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığınca 
tehlikeli atıkların güvenli ve 
çevreye zarar vermeyecek şe-
kilde taşınmasını sağlamak 
amacıyla hayata geçirilen 
MoTAT ile 2016'dan bu yana 24 
milyon 306 bin ton atık, çevre-
ye zarar verilmeden taşındı.
Ankara
 AA muhabirinin Bakanlıktan 
edindiği bilgiye göre, çevre kirliliğini 
önlemeye yönelik faaliyetler kapsa-
mında Çevresel Etki Değerlendirme-
si, İzin ve Denetim Genel Müdürlü-
ğü (ÇED) tarafından tehlikeli atıkla-
rın kara yolunda taşınmasını izle-
mek ve denetlemek amacıyla 
2016'da MoTAT devreye alındı.
 Sistem sayesinde işletme-
lerden, kurum ve kuruluşlardan 
çıkan tehlikeli atıklar ve plastik atık-
lar, MoTAT ile üretildiği noktadan 
geri dönüşümünün ya da bertaraf iş-
leminin yapıldığı alana kadar konum 
bilgileriyle çevrim içi izleniyor.
 Sistem sayesinde tehlikeli 
atıkların düzenli olarak sevkiyatının 
sağlanması, Türkiye'deki tehlikeli 
atık üreticileri, lisanslı taşıyıcılar ve 
lisanslı bertaraf/geri kazanım tesis-
leri, Tehlikeli Atık Beyan Sistemi 
(TABS), MoTAT ve Kütle Denge Sis-
temi'ne (KDS) entegre edilerek teh-

likeli atıkların toprağa, suya, kanali-
zasyon gibi yerlere dökülmesinin 
önüne geçiliyor.
ATIKLAR NİTELİKLİ ARAÇLAR-
LA TAŞINIYOR
 MoTAT ile 3 bin 598 nitelikli 
araç, çevreye zarar vermeden ber-
taraf tesislerine atıkların taşınmasını 
gerçekleştiriyor.
 Bu kapsamda 2016'dan bu 
yana 24 milyon 306 bin ton atık çev-
reye zarar verilmeden taşındı.
1 Ocak'tan bugüne kadar 1 milyon 
306 bin 721 ton tehlikeli atık, berta-
raf tesislerine nakledildi.
 MoTAT, tehlikeli atıkların 
kontrollü bir şekilde geri kazanımını 
ve bertarafını sağlarken, çevrenin 

korunmasına ve ülke ekonomisine 
de katkı sağlıyor. 
(ANADOLU AJANSI)

Mobil Atık Takip Sistemi
 ile 9 yılda 24 milyon ton 

tehlikeli atık güvenle taşındı



 Kurban Bay-
ramı yaklaşırken, 
Ziraat Bankası’n
dan Kırşehirli emekli-
lere müjdeli haber 
geldi. 
 Kamu ban-
kaları arasında yer 
alan Ziraat Bankası, 
Sosyal Güvenlik Ku-
rumu (SGK) emekli-
lerine yönelik özel 
bir ihtiyaç kredisi 
kampanyasını devre-
ye aldı. 
 Bayram ön-
cesi artan nakit ihti-
yacına çözüm sun-
mayı hedefleyen 
kampanya kapsa-
mında, emeklilere 
15.000 TL’ye kadar 
düşük faizli ve esnek 
vadeli kredi desteği 
sağlanacak.
KIRŞEHİR’DE 
YOĞUN İLGİ BEK-
LENİYOR
 Ziraat Ban-

kası tarafından yapı-
lan açıklamada, kam-
panyadan yalnızca 
SGK emeklilerinin ya-
rarlanabileceği belir-
tilirken, krediye baş-
vuran vatandaşların 
ödemelerini 3 ila 36 
ay arasında değişen 
vadelerde gerçekleş-
tirebilecekleri ifade 
edildi. 
 Faiz oranları 
ise başvuru sahibinin 
kredi skoruna ve ter-
cih edilen vade süre-
sine göre belirle-
necek.
 Kırşehir gibi 
emekli nüfusunun 
yoğun olduğu illerde 
kampanyanın büyük 
ilgi görmesi bekleni-
yor.
 Özellikle 
sabit gelirle geçinen 
ve kırsal bölgelerde 
yaşayan emekliler 
için bu finansman 

desteğinin önemli 
bir rahatlama sağ
layacağı öngörülü-
yor.
DİJİTAL BAŞVU-
RU KOLAYLIĞI
 Ziraat Ban-
kası yetkilileri, kredi 
başvurularının banka 
şubelerine gitmeden 
de yapılabileceğini 
vurguladı. 
 Emekliler, Zi-
raat Mobil uygula-
ması, internet ban-
kacılığı veya 444 00 
00 numaralı çağrı 
merkezi aracılığıyla 
başvurularını kolayca 
tamamlayabiliyor. 
 Onaylanan 
kredi tutarları aynı 
gün içinde başvuru 
sahibinin hesabına 
aktarılabiliyor.
 Kırşehir’deki 
Ziraat Bankası şube-
lerinde kampanyaya 
ilişkin bilgilendirme 

faaliyetleri devam 
ederken, vatandaşla-
rın başvuru sürecin-
de yoğunluk yaşa-
mamaları için dijital 
kanallar üzerinden 
işlem yapmaları öne-
riliyor.
ERKEN ÖDEME KO-
LAYLIĞI VE 
KİŞİYE ÖZEL 
PLANLAMA
 Kampanya 
kapsamında kullanı-
lacak kredi, gıda, 
giyim, sağlık harca-
maları, fatura öde-
meleri, ev tadilatı 
gibi birçok bireysel 
ihtiyacın karşılanma-
sında kullanılabi-
lecek. 
 Ayrıca kredi 
geri ödemelerinde 
esnek vade seçe
nekleri sunulurken, 
erken ödeme yap-
mak isteyen emek
lilerden herhangi 

bir ek ücret ya da 
ceza talep edilme-
yecek.
Ziraat Bankası yetki-
lileri, ödeme planla-
rının her emeklinin 
bütçesine uygun şe-
kilde kişiselleştirildi-
ğini, bu sayede va-
tandaşların ekono-
mik yük altında kal-
madan borçlarını 
ödeyebileceklerini be-
lirtti.
BAŞVURU KANAL-
LARI AÇIK
 Kampanya-
dan faydalanmak is-
teyen Kırşehirli 
emekliler, detaylı bil-
giye Ziraat Banka-
sı’nın resmi inter
net sitesi, mobil uy-
gulaması, çağrı mer-
kezi veya en yakın Zi-
raat Bankası şubesi 
aracılığıyla ulaşabili-
yor.
 Kırşehir’de 
yaşayan birçok 
emekli vatandaş, 
ekonomik koşullar 
ve bayram öncesi 
artan ihtiyaçlar ne-
deniyle bu tür kam-
panyaların kendileri 
için büyük önem ta-
şıdığını dile getiriyor. 
 Ziraat Ban-
kası’nın sunduğu bu 
destek paketi, Kur-
ban Bayramı önce-
sinde Kırşehirli 
emeklilere ekonomik 
anlamda nefes aldı-
racak.
(MURAT BOR)

8'den Devam
 Turnuvaya 
ilişkin değerlendir-
melerde bulunan Kır-
şehir Masa Tenisi İl 
Temsilcisi Levent Yıl-
maz, “Çekişmeli ve 
kıyasıya mücadelenin 
yaşanacağı müsaba-
kaları takip etmek 

için masa tenisine 
gönül veren herkesi 
salonumuza davet 
ediyoruz. Turnuvaya 
katılan tüm sporcu, 
antrenör ve hakem-
lerimize başarılar di-
liyoruz.” dedi.
 Şampiyona 
boyunca sürecek mü-

sabakalar, genç 
sporculara önemli bir 
tecrübe fırsatı sunar-
ken, Kırşehir’in spor 
turizmine de katkı 
sağlaması bekleni-
yor. 
 Sporseverle-
rin yoğun ilgi göster-
diği etkinlikte, Türki-

ye'nin gelecekteki 
masa tenisi yıldızları 
da yakından takip 
ediliyor.
 Turnuva, 1 
Haziran 2025 tarihin-
de yapılacak final mü-
sabakaları ve ödül tö-
reniyle sona erecek.
(MURAT BOR)
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8'den Devam
 Rize’de ger-
çekleştirilen program 
kapsamında gençle-
rin tarihi ve doğal gü-
zellikleri de keşfede-
ceği geziler ve çeşitli 

etkinliklerle, kardeş-
lik ve dayanışma duy-
gularının pekiştiril-
mesi hedefleniyor.
 Gençlik ve 
Spor Bakanlığı’nın 
desteklediği bu tür 

projeler sayesinde, 
Türkiye’nin dört bir 
yanındaki gençler 
arasında farklılıkların 
zenginlik olduğu bi-
linciyle güçlü dostluk 
bağları kuruluyor. 

 Projeye katı-
lan gençler ise bu an-
lamlı yolculuktan 
unutulmaz hatıralar-
la dönecek.
(HATİCE 
SÜRMELİ)

 Anayasa Mahkemesi (AYM), mil-
yonlarca çalışanı ilgilendiren emeklilik iş-
lemleriyle ilgili tarihi bir karara imza attı. 
 Emeklilik başvurusunu zamanında 
yapan bir vatandaşın, Sosyal Güvenlik Ku-
rumu (SGK) tarafından işlemlerin geç so-
nuçlandırılması üzerine "fazla maaş ödeme-
si" gerekçesiyle geri ödeme yapmaya zor-
lanmasının ardından açtığı davada AYM, 
SGK kaynaklı gecikmenin bedelinin vatan-
daşa yüklenemeyeceğine hükmetti.
 AYM, verdiği kararda açıkça “Kuru-
mun hatası vatandaşın cebinden çıkamaz” 
ifadesine yer vererek SGK'nın işlem süre-
sindeki gecikmesinin sorumluluğunu bireye 
yüklemenin Anayasa’ya aykırı olduğuna 
karar verdi. 
 Bu emsal nitelikteki karar, geçmişte 
benzer mağduriyetler yaşayan binlerce kişi 
için yeni bir hukuki yolun da kapısını arala-
dı.
KIRŞEHİR’E DE UMUT OLDU
 Kararın açıklanmasının ardından Kır-
şehir’de de geçmiş yıllarda emeklilik başvu-
rusu yapan ve benzer şekilde SGK işlemle-
rinde yaşanan gecikmeler nedeniyle mağ-
duriyet yaşayan birçok vatandaş umutlandı. 
Özellikle Kırşehir merkezde ve ilçelerde 
SGK işlemleri sırasında yaşanan bürokratik 
gecikmelerin ardından "fazla ödeme" nede-
niyle borç çıkarılan emekliler, bu kararın 

kendileri için de uygulanmasını bekliyor.
 Kırşehir’de bir dönem SGK'ya baş-
vurusunu zamanında yaptığı hâlde aylık 
bağlama işlemi geciken ve sonrasında ken-
disine "fazla maaş alındığı" gerekçesiyle 
borç bildirimi gönderilen emekliler; “Yıllar-
dır hakkım olanı aldım diye suçlu gibi his-
settirildim. 
 Şimdi Anayasa Mahkemesi’nin bu 
kararı bize bir nefes oldu. 
 Hakkımızı aramaya devam edece-
ğiz” ifadelerini kullandılar.
UZMANLARDAN UYARI: KARAR KU-
RUMLAR İÇİN DE UYARI 
NİTELİĞİNDE
 Sosyal güvenlik uzmanları, AYM ka-
rarının yalnızca mağdurlar açısından değil, 
aynı zamanda SGK ve diğer kamu kurumla-
rı için de önemli bir uyarı niteliği taşıdığını 
belirtiyor. Kararın ardından bürokratik iş-
lemlerin daha titiz yürütülmesi ve vatanda-
şın kusuru olmayan durumlarda mağdur 
edilmemesi gerektiği vurgulanıyor.
 Anayasa Mahkemesi’nin bu kararı, 
hem Türkiye genelinde hem de Kırşehir öze-
linde yıllardır sessizce sürdürülen birçok 
mağduriyetin yeniden gündeme gelmesine 
neden oldu. 
 Kararın hayata geçmesiyle birlikte, 
emeklilikte adaletin sağlanması adına 
önemli bir adım atılmış oldu. (SEVGİ ER)

Kırşeh�r, Türk�ye Şamp�yonasına 
Ev Sah�pl�ğ� Yapıyor

Kırşehir Gençliği, Gönül Köprüleri 
Kurmaya Devam Ediyor!

Ziraat Bankası’ndan 
emeklilere bayram kredisi

Ziraat Bankası’ndan emeklilere bayram 
öncesi 15 Bin TL’ye kadar düşük faizli kredi desteği

AYM’den emeklilikte emsal 
karar: SGK gecikmesinin bedeli 

vatandaşa yüklenemez!
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Güncel Spor Haberler� �ç�n 
Memleket Gazetes�n� 

Tak�p Ed�n

Güncel Spor Haberler� �ç�n 
Memleket Gazetes�n� 

Tak�p Ed�n

 Leipzig ken-
tindeki fuar alanında 
düzenlenen organi-
zasyonun ilk günün-
de kadınlar takım ve 
bireysel alet eleme-
leri yapıldı.
 Asimetrik pa-
ralel, atlama masası, 
denge ve yer aletin-

de serilerini sunan 
Bengisu Yıldız, Derin 
Tanrıyaşükür, Ceren 
Biner, Nazlı Savran-
başı ve Bilge Tar-
han'dan oluşan Artis-
tik Cimnastik Kadın 
Milli Takımı, organi-
zasyonda 145.697 
puan alarak 16. 

oldu.
 Genel tasnif 
elemelerinde ise 
Nazlı Savranbaşı, 
49.233 puan alar
ak ilk 24 sporcu 
arasına girmeyi ba-
şardı. 
 Nazlı, bu so-
nuçla Türkiye cim-

nastik tarihinde Av-
rupa Şampiyona-
sı'nda ilk kez büyük 
kadınlarda genel tas-
nif finallerine katıl-
maya hak kazanan 
isim oldu.
Cem Volkan 
Yavaş: Büyük bir 
başarı

 Aziz Yıldırım, 
yaptığı yazılı açıkla-
mada, Fenerbah-
çe'nin hiçbir yenilgiyi 
peşinen kabul etme-
mesi gerektiğini 
belirterek "Bugün 
Fenerbahçe'nin 
asıl meselesi, kaza-
nılamayan kupalar 

değil, kaybolan di-
renç, umut ve sıra-
dan bir spor kulübü 
olmaya razı olunma-
sıdır. 
 Bu durum, is-
tiklal gazisi ve dire-
nişin genç ruhu olan 
Fenerbahçelilerin iti-
raz ve gerekirse 

isyan ile karşı dur-
maları gereken bir 
uyuşma halidir. 
 Fenerbahçe, 
vatan içeriden çö-
kertilmek istenirken 
direnişin sembolü 
olmuş bir ruhtur." de-
ğerlendirmesinde bu-
lundu.

 Yıldırım, Fe-
nerbahçe'nin kulüp 
içi tartışmalar için za-
manının kalmadığını 
aktararak, şöyle 
devam etti:
 "Yönetimle-
rin başarılı olup ol-
madıklarına karar ve-
recek olan ben veya 

mevcut yöneticiler 
değil, kongre üyele-
rimiz ve taraftarları-
mızdır. 
 Camiamız 
içinde, yönetimin 
çağrısı ile bir seçimli 
kongre yapılması, yö-
netimin güven taze-
lemesi yahut yeni bir 
yönetimin seçilmesi 
yönünde birtakım 
çağrılar yapıldığı gö-
rülmektedir. 
 Kulüp baş-
kanımız Ali Koç, eylül 
ayında bir kongre 
toplayacaklarını ka-
muoyuna ve özel gö-
rüşmemizde şahsıma 
ifade etmiştir. 
 Ben bu gö-
rüşmede kendisine, 
şayet bir kongre ya-
pılacak ise bunun 
eylül ayına kalma-
dan yapılmasının 
doğru olacağını ifade 
etmiştim. 

 Kırşehir 
Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü bünye-
sinde faaliyet göste-
ren Kırşehir Gençlik 
Merkezi, gençler 
arası kültürel kay-

naşmayı ve kardeşlik 
bağlarını güçlendir-
mek amacıyla an-
lamlı bir projeye 
imza attı.
 “Rize’den Kır-
şehir’e Gençlik Köp-

rüsü” projesi kapsa-
mında Kırşehirli 
gençler, Türkiye’nin 
eşsiz doğasıyla 
öne çıkan şehirlerin-
den biri olan Rize’ye 
ziyaret gerçekleştir-

di.
 Kırşehir'den 
yola çıkan gençler, 
gezi kapsamında 
Rize Gençlik ve 
Spor İl Müdürü 
Ramazan Öztürk’ü 

makamında ziyaret 
etti. 
 Gerçekleşen 
nazik buluşmada, 
gençler Rize İl Mü-
dürü Öztürk’e kendi-
lerini samimiyetle 
ağırladığı ve misafir-
perverliği için teşek-
kür ettiler.
 Kültürel et-
kileşimi artırmayı ve 
gençler arasında 
gönül köprüleri kur-
mayı hedefleyen 
proje, katılımcı 
gençlerin hem sos
yal gelişimlerine 
katkı sunmayı hem 
de farklı bölgelerin 
kültürlerini tanımala-
rını sağlamayı amaç-
lıyor. 7'de

7'de

5'te

5'te

 Türkiye 
Masa Tenisi Federas-
yonu’nun 2025 yılı fa-
aliyet programında 
yer alan Yaşar Sed
ef Gençler Takım-
Ferdi Türkiye Şam
piyonası, 29 Mayıs - 
1 Haziran 2025 ta-

rihleri arasında Kır-
şehir’de gerçekleşti-
riliyor. 
 Kırşehir 
Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü’nün ev 
sahipliğinde orga
nize edilen şamp
iyona, Kındam 

Spor 
Salonu’nda başladı.
 Türkiye’nin 
dört bir yanından 
gelen sporcuları bu-
luşturan bu önemli 
organizasyona 28 
takım ve yaklaşık 
300 sporcu katılım 

sağladı. 
 Genç spor-
cuların bireysel ve 
takım mücadelesi 
verdiği şampiyona, 
hem çekişmeli karşı-
laşmalara hem de 
renkli görüntülere 
sahne oluyor.

Masa Tenisinde Genç Yetenekler Kırşehir’de Buluştu

Kırşehir Gençliği, Gönül 
Köprüleri Kurmaya 

Devam Ediyor!

Kırşeh�r, Türk�ye 
Şamp�yonasına Ev 
Sah�pl�ğ� Yapıyor

 Ahiliğin Başkentinden Rize’ye Anlamlı Yolculuk

Fenerbahçe Kulübü eski başkanı Aziz 
Yıldırım'dan adaylık açıklaması

Milli cimnastikçi Nazlı 
Savranbaşı'dan tarihi başarı
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